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Zápis ze 7. jednání předsednictva  

Rady vlády pro informační společnost 

Termín zasedání: 25. srpna 2023 od 9.00 hod. do 11:00 hod. 

Místo konání: Jednací sál vlády, Úřad vlády, Nábřeží E. Beneše 128/4, Praha 1 

 

Účastník Funkce Instituce Poznámka 

Archalous, Martin host Úřad vlády  

Bartoš, Ivan  předseda vláda ČR  

Bulíř, Radoslav místopředseda Ministerstvo financí  

Callerová, Monika stálý host Úřad vlády  

Homová, Alexandra host Úřad vlády  

Jabůrková, Milena místopředsedkyně 
Svaz průmyslu  
a dopravy ČR 

online 

Klofáč, Jan host Úřad vlády  

Kotalíková, Jana místopředsedkyně Úřad vlády 
zástup – Veronika 
Vaňková 

Krejčí, Tomáš místopředseda NÚKIB  

Kuchař, Petr 
 
místopředseda 

Digitální a informační 
agentura 

 

Očko, Petr místopředseda 
Ministerstvo průmyslu 
a obchodu 

první část – 
osobně, následně 
zástup – Miloslav 
Marčan 

Pavlíková, Eva místopředsedkyně Česko.Digital 
zástup  
– Jan Kotara 

Pluskalová, Tereza host Úřad vlády  

Profant, Ondřej místopředseda Ministr pro legislativu  

Pur, Marek stálý host NAKIT  

Schlesinger, Petr host Ministerstvo vnitra online 

Sláma, David místopředseda Ministerstvo vnitra  

Stařecká, Erika host Úřad vlády  

Šoulavá, Blanka místopředsedkyně Úřad vlády  

Gergelová Šteigrová, 
Leona 

místopředsedkyně 
Ministerstvo pro místní 
rozvoj 

omluvena 

Úlovec, Martin stálý host 
Ministerstvo školství 
mládeže a tělovýchovy 
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Všetečka, Daniel stálý host 
Ministerstvo průmyslu 
a obchodu 

zástup – Lenka 
Škrábalová 

Zitková, Martina host Úřad vlády  

 

 

Program zasedání: 

9:00–9:05 Zahájení, Ivan Bartoš (předseda RVIS) 

9:05–9:30 Zpráva o implementačních plánech 2024, Marek Pur (NAKIT, Digitální 

Česko) 

9:30–10:00 Sledování stavu priorit, Marek Pur (NAKIT, Digitální Česko), Monika 

Callerová (sekretariát RVIS):  

10:00–10:10 Změna metodiky Digitální Česko a změna Katalogu záměrů (aplikace), 

Marek Pur (NAKIT, Digitální Česko) 

10:10–10:30 Závěrečná evaluační zpráva „Strategického rámce rozvoje veřejné správy 

ČR pro období 2014–2020“; plnění cíle Strategického cíle 3 (IP3): Zvýšení 

dostupnosti a transparentnosti veřejné správy prostřednictvím nástrojů 

eGovernmentu, Tereza Pluskalová (sekretariát RVIS) 

10:30–10:40 Informace o aktuálních změnách v souvislosti s útlumem rodných čísel, 

Petr Kuchař (místopředseda RVIS) 

10:40–10:50 Implementace Digitální dekády 2030, Blanka Šoulavá (místopředsedkyně 

RVIS) 

10:50–10:55 Různé 

10:55–11:00 Ukončení, Ivan Bartoš (předseda RVIS) 
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1) Zahájení jednání a schválení programu 

Předseda RVIS Ivan Bartoš zahájil jednání předsednictva Rady vlády pro informační 

společnost (dále jen „RVIS“).  

Oznámil, že v souvislosti s aktualizací statutu RVIS z 1. července 2023 se počet 

místopředsedů RVIS změnil z devíti na dvanáct. Přivítal tři nové místopředsedy – Radoslava 

Bulíře, zástupce Ministerstva financí; Ondřeje Profanta, zástupce člena vlády pověřeného 

řízením Legislativní rady vlády; a Petra Kuchaře, zástupce Digitální a informační agentury.  

Konstatoval, že je jednání usnášeníschopné. Zahájení jednání se účastnilo osobně deset 

členů předsednictva, respektive jejich pověřených zástupců ze dvanácti členů předsednictva, 

jeden z členů se připojil po zahájení.  

Předseda představil program jednání (viz výše) a upozornil na možnost doplnit do programu 

části Různé další body, čehož ovšem nikdo ze zúčastněných nevyužil.  

Bylo jednomyslně přijato usnesení č. 2023/08/25/U1:  

Předsednictvo Rady vlády pro informační společnost schvaluje navržený program dnešního 

jednání. 

 

 

2) Zpráva o implementačních plánech 2024 

Předseda RVIS sdělil, že budou předány informace jak o předložených implementačních 

plánech, tak informace o stavu probíhajícího meziresortního připomínkového řízení. Předal 

slovo Markovi Purovi, vedoucímu programu Digitální Česko, a předsedovi Výboru pro 

Informační koncepci ČR.  

Marek Pur informoval předsednictvo o těchto bodech: 

 Proběhlá aktualizace koncepčních dokumentů: Česko v digitální Evropě; Digitální 

ekonomika a společnost; Digitální vzdělávání. Informoval, že oproti původnímu 

záměru aktualizovat tyto dokumenty jednou za dva roky bude třeba dokumenty 

aktualizovat i v roce 2024. Důvodem jsou nové kompetence v oblasti digitální 

ekonomiky přidělené ČTÚ, které zasahují všechny čtyři pilíře. 

 Stav implementačních plánů pro rok 2024. Celkový stav je 547 záměrů či projektů. 

Z toho 214 záměrů/projektů má zajištěné financování a práce na nich běží. 113 

projektů má vyřízena všechna potřebná povolení, ale nemají zajištěné financování. 

143 projektů je interně připravených, ale bez vyřízených povolení, 77 projektů je ve 

fázi návrhu. 

 Problematika nadpožadavků státního rozpočtu – jedná se o klíčové záměry, které 

nebylo možné realizovat z prostředků jednotlivých rozpočtových kapitol, evropských 

fondů nebo NPO. Hodnotitelský tým RVIS se sešel v roce 2023 šestkrát a hodnotil 46 

záměrů. Bylo vybráno 29 prioritních záměrů v celkové hodnotě 1,719 mld. Kč. Tyto pro 

r. 2024 představují 661,31 mil. Kč, pro r. 2025 představují 557,58 mil. Kč. 

 Průběh meziresortního připomínkového řízení. Bylo ukončeno 21. srpna 2023, jeho 

výsledkem bylo 203 připomínek. Předpokládaný termín pro dokončení vypořádání 
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a odeslání materiálu na vládu je do 31. 8. 2023. M. Pur informoval, že není snadné 

vyčíslit úspory získané financováním nadpožadavků – úsporu odhaduje na 300 mil. 

Kč. 

Předseda RVIS poděkoval za vystoupení, otevřel diskusi a na úvod informoval, že: 

 vidí jako potěšitelné, že Katalog záměrů je plněn informacemi lépe než 

v předcházejících letech, 

 jedná o financování nadpožadavků s ministrem financí; dále jeho tým připravil pro 

všechny ministry, respektive resorty, podklady informující o konkrétních projektech 

daných resortů, kterých se otázka nadpožadavků týká, 

 potvrdil, že je obtížné konkrétně vyčíslit u všech nadpožadavků jejich přínos, 

respektive získanou úsporu. Mnohé nadpožadavky jsou totiž předpokladem pro 

následné kroky vedoucí k zlepšení a k úsporám. 

 

O slovo se přihlásil D. Sláma (MV) a poukázal na fakt, že u nadpožadavků by mělo být 

vyznačeno, které s nich přispívají k plnění „zákona 12/2020 O právu na digitální službu“. 

M. Pur sdělil, že tuto informaci by měli do databáze katalogu záměrů vyplňovat gestoři – toto 

se ovšem bohužel často neděje. Bez informace od gestorů je obtížné tuto vazbu identifikovat.  

Předseda RVIS apeloval na doplnění informací a následně vyzval místopředsedy k hlasování. 

Hlasování o tomto a dalších usneseních se již účastnilo 11 z 12 členů předsednictva.  

Přítomnými bylo jednomyslně přijato usnesení č. 2023/08/25/U2:  

Předsednictvo Rady vlády pro informační společnost bere na vědomí předložené informace 

ohledně aktuálního stavu Implementačního plánu pro rok 2024 včetně souvisejícího procesu 

předložení na vládu. 

 

 

3) Sledování stavu priorit 

Předseda RVIS v úvodu sdělil, že v průběhu května a června proběhlo sledování stavu všech 

priorit RVIS s cílem zjistit podrobné informace o stavu priorit. Na základě toho byla vyhotovena 

tabulka představující každou prioritu RVIS z pohledu cílů, milníků, rizik, konkrétních garantů 

a řešitelů a dalších kritérií. S tabulkou v Excelu a Ganttovým grafem se předsednictvo 

seznámilo na zasedání předsednictva RVIS v červnu. Jako dlouhodobá platforma pro 

zaznamenávání a prohlížení podrobností o prioritách RVIS byl zvolen Katalog záměrů 

(ArchiREPO), do kterého Marek Pur ve spolupráci se svým týmem a sekretariátem RVIS nyní 

doplňuje informace důležité pro priority RVIS, napojuje existující záměry na jednotlivé priority 

a zajišťuje, aby bylo umožněno vyhledávání. Uvedl, že bude předvedena i demoverze. Předal 

slovo Monice Callerové ze sekretariátu RVIS a Markovi Purovi z NAKIT. 

M. Callerová k výše uvedenému dodala, že je cílem umožnit členům RVIS, digitálním 

zmocněncům a vedení pracovních skupin uživatelsky příjemně nahlížet na stavy priorit a moci 

filtrovat dle kritérií: 

 čísla a názvu priority, 
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 klasifikace priority:  

1) priority jsou součástí NPO,  

2) samostatné projekty bez vazby na NPO, 

 semaforu rizik: červené, oranžové, zelené a modré (= projekty zatím jen jako koncept 

nebo čekající),  

 garanta určeného RVIS,  

 termínu plnění milníku. 

M. Pur předvedl živě Katalog záměrů a současné zpracování dashboardů týkajících se priorit 

RVIS. Vysvětlil, že k jednotlivým prioritám byly navázány záměry digitálního Česka. Na úrovni 

záměrů je možné sledovat milníky a termíny plnění. Ukázal možnosti filtrování dle priorit, 

projektů a období. Dále předvedl, jak se zadávají milníky včetně procenta plnění a jak se 

popisuje riziko.  

Předseda RVIS I. Bartoš otevřel diskusi. Položil první otázku, jak bude zajištěna vazbu na 

riziko a možnost vyhledávat dle stupňů rizika – za ideální považuje zdůraznění priorit 

s vysokým stupněm rizika na čelních místech dashboardu. Očekává, že bude docházet 

k pravidelné měsíční aktualizaci informací. Dále navrhl, aby se sešli konzumenti reportů 

a domluvili se na relevantních sestavách, které by jim dodali potřebné informace. Předseda 

RVIS zmínil jako příklad své prisma deficitu státního rozpočtu, tedy očekává se i informace 

o nákladech projektu. 

M. Pur vysvětlil dva existující pohledy na riziko – standartní pohled Katalogu záměrů na řízení 

rizika definovaný ohodnocením rizika z hlediska dopadu rizika a pravděpodobnosti vzniku 

rizika. Druhým pohledem, který byl doposud používán při sběru informací o prioritách, bylo 

osobní hodnocení řešitele, jak sám vnímá rizikovost projektu ve smyslu (ne)dokončení 

projektu v termínu, respektive nedokončení vůbec. Debata, jak tyto dva pohledy na riziko 

spojit, probíhá. 

Předseda RVIS komentoval, že jako hlavní rizika vidí: zdroje, lidi, legislativu, veřejné zakázky. 

Otevřel debatu, zda do jednotlivých milníků uvádět i popis případných rizik, které mohou plnění 

milníku ovlivnit. Přiklání se ke kladnému stanovisku, toto podporuje i P. Kuchař, zástupce 

ředitele DIA a místopředseda RVIS a M. Pur, předseda výboru IKČR. 

M. Callerová, předsedkyně Výboru pro horizontální spolupráci, představila harmonogram: 

 školení garantů a řešitelů priorit, jakým způsobem s aplikací pracovat, výzva 

k aktualizaci informací – 4. září 2023, 

 garanti nebo řešitelé posoudí napárování záměrů na priority RVIS, učiní potřebné 

změny a aktualizují stav priorit – do 15. září 2023, 

 sekretariát RVIS: zpracuje zprávu o stavu priorit k 3Q 2023 – odesílá členům RVIS, 

digitálním zmocněncům a vedení pracovních skupin 22. září 2023, 

 představení aplikace členům RVIS, projednání stavu priorit – 3. října 2023 na plénu 

RVIS. 

 

Předsedu RVIS se dotázal, do jaké míry je dashboard naplněn daty. M. Pur sdělil, že plně 

naplněno daty bude začátkem září.  
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Předseda RVIS dále požádal o následující: 

 uplatnit minimalistický přístup jak ve smyslu prvních přehledů pro konzumenty 

informací, tak stručné metodologie (2 stránky), 

 zajistit přístup všem členům předsednictva do Katalogu záměrů,  

 prezentovat aktivitu při školení garantům a řešitelům tak, aby byli dotyční kolegové 

motivováni a chápali přínos, 

 vyjasnit, kdo bude mít právo editace a kdo jen náhledu. 

Bylo jednomyslně přijato usnesení č. 2023/08/25/U3:  

Předsednictvo Rady vlády pro informační společnost bere na vědomí uvedené informace 

ohledně aktuálního stavu monitoringu priorit RVIS a ukládá zřízení účtů do Katalogu záměrů 

členům předsednictva. 

 

 

4) Změna metodiky Digitální Česko a změna Katalogu záměrů 

Předseda RVIS uvedl, že tento bod bude pojednávat o úpravách metodiky Digitálního Česka. 

Předal slovo Markovi Purovi a vyzval ho k představení změn již nasazených a změn 

připravovaných. 

Marek Pur sdělil, že se metodika vyplňování záměrů v Katalogu změní v říjnu, případně 

v listopadu 2023. Cílem je zjednodušit zadávání dat, neboť kvalita zadávání dat je nyní 

problematická. 

Představil současné stavy záměrů v Katalogu záměrů:  

A – záměr v realizaci;  

B – záměr schválený, připravený na realizaci;  

C – záměr, interně schválený;  

D – námět;  

E – zrušený záměr. 

Zdůraznil, že ještě existuje pohled „Systémové stavy vázané na workflow“:  

 otevřený,  

 zpracovává se,  

 vyřešený,  

 uzavřený,  

 stornovaný. 

Změna spočívá v kombinaci těchto dvou pohledů. Bylo vysvětleno na obrázku níže. 
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Závěrem M. Pur zmínil projekt minulých let „Řízení vlákna záměru“, který bude také 

předmětem změn. 

Bylo jednomyslně přijato usnesení č. 2023/08/25/U4: Předsednictvo Rady vlády pro 

informační společnost bere na vědomí představené změny v ovládání a funkcionalitách 

Katalogu záměrů Digitální Česko. 

 

 

5) Závěrečná evaluační zpráva „Strategického rámce rozvoje veřejné 

správy ČR pro období 2014–2020“; plnění cíle Strategického cíle 3 

(IP3): Zvýšení dostupnosti a transparentnosti veřejné správy 

prostřednictvím nástrojů eGovernmentu 

Předseda RVIS na úvod uvedl, předsednictvo bylo poprvé seznámeno se strategickým 

rámcem rozvoje veřejné správy (SRRVS) v březnu 2023 při projednávání půlročního 

monitoringu Implementačního plánu 3, který naplňuje strategický cíl 3 SRRVS. Jako 

problematický byl identifikován okruh 3.4 eCulture. Byly k němu vyžádány další informace, na 

základě kterých se ukázalo, že tento okruh nebude naplněn především v souvislosti 

s projektem Czechiana, u kterého bylo provedeno trestní stíhání. 

K červnu 2023 vznikla závěrečná evaluační zpráva celého strategického rámce rozvoje 

veřejné správy a jeho všech čtyř strategických cílů, kde jedním z nich je právě zmíněný 

strategický cíl 3 týkající se eGovernmentu. 

Tato závěrečná zpráva byla schválena Společným řídícím výborem pro eGovernment a služby 

informační společnosti, u kterého se mluvilo o jeho zrušení k 30. červnu. Rada vlády pro 

veřejnou správu, pod niž společný řídící výbor spadá stejně jako pod RVIS, společný řídící 

výbor v červnu již zrušila, z naší strany však stále existuje vzhledem ke své důležité úloze 

v řízení Strategického rámce rozvoje veřejné zprávy a v předkládání evaluační zprávy vládě. 
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Společný řídící výbor přijal 23. srpna 2023 usnesení ohledně evaluační zprávy ve znění: 

Společný řídicí výbor pro eGovernment a služby informační společnosti jednomyslně 
    a) vzal na vědomí Závěrečnou evaluační zprávu Strategického rámce rozvoje veřejné 
správy ČR pro období 2014–2020, 
    b) doporučil ji k projednání na Radě vlády pro informační společnost. 

Předseda RVIS předal slovo Tereze Pluskalové ze sekretariátu RVIS, která uvedla: 

 téma závěrečné evaluační zprávy již bylo pracovně diskutováno na schůzce minulé 

pondělí 14. srpna, 

 pozdravila online připojené kolegy, kteří se významnou měrou podíleli na tvorbě 

evaluační zprávy – Petra Schlesingera (MV) a Andreu Holubovou (DIA, dříve MV), 

Vedoucí realizace implementačního plánu 3. 

 V letech 2014–2020 běžel Strategický rámec rozvoje veřejné správy. Tento rámec 

měl přesah až do roku 2022, resp. června 2023, proto byla ke konci června vytvořena 

závěrečná evaluační zpráva. 

 Strategický rámec byl schválen usnesením vlády č. 680 dne 27. srpna 2014. 

Současně došlo ke zřízení Rady vlády pro veřejnou správu. Čtyři Implementační plány 

Strategického rámce, odpovídající čtyřem strategickým cílům, byly schváleny 

usnesením vlády ČR č. 21 až dne 14. ledna 2015. Implementační plány vypracovalo 

MV ve spolupráci s institucemi podílejícími se na implementaci Strategického rámce. 

 Strategický rámec a jeho čtyři cíle byly vyhodnoceny ke konci roku 2022 s přesahem 

do roku 2023. Všechny cíle mají vysoké procento plnění aktivit (kolem 90 %) 

i indikátorů (téměř vždy 100 %) kromě aktivit strategického cíle 3 (IP3) týkajícího se 

eGovernmentu. Důvodem tohoto je, že řada projektů spadajících pod IP3 má plnění 

do konce roku 2023, resp. do listopadu 2024 z důvodu navázanosti na IROP. 

 Na základě toho byla závěrečná evaluační zpráva upravena následovně. Pro 

strategické cíle 1, 2 a 4 zůstává závěrečnou evaluační zprávou, pro strategický cíl 

3 týkající se eGovernmentu se stává zprávou průběžnou v souvislosti s plněním 

projektů do konce roku 2023, resp. listopadu 2024. 

 Následná doplňující evaluační zpráva pro strategický cíl 3 bude vyhotovena v roce 

2024, datum bude ještě upřesněno. 

Byla otevřena diskuze na téma, kdo bude zaštiťovat vyhotovení doplňkové evaluační zprávy. 

Dosud byla veškerá administrativa spojená se SRRVS soustředěna pod MV.  

 David Sláma (MV): SRRVS spravoval odbor hlavního architekta eGovernmentu, který 

přešel pod DIA. Z důvodu předpokládaného ukončení SRRVS k červnu 2023 nebyla 

tato agenda předána. 

 Předseda RVIS vznesl dotaz, jaké byly náklady na vypracování závěrečné evaluační 

zprávy a jaký je cenový odhad nákladů na dopracování doplňku evaluační zprávy. 

 Andrea Holubová sdělila, že by bylo možné využít spolupráci s hlavním evaluátorem, 

který připravil závěrečnou zprávu. Je vytvořená metodika, jedná se pouze o aktualizaci 

údajů IP3. Aktuální data dodá Andrea Holubová. Náklady na pořízení doplňku 

evaluační zprávy se budou pohybovat odhadem v nižších desítkách tisíc korun. 

 Doplnění evaluační zprávy pro strategický cíl v roce 2024 zajistí Úřad vlády. Do 

materiálu na vládu bude doplněno předání kompetencí. 
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Bylo jednomyslně přijato usnesení č. 2023/08/25/U5:  

Rada vlády pro informační společnost: 

a) bere na vědomí Závěrečnou evaluační zprávu Strategického rámce rozvoje veřejné správy 

ČR pro období 2014–2020, která obsahuje finální informace k strategickým cílům 1, 2 a 4 

a která obsahuje průběžné informace k běžícímu strategickému cíli 3, pro nějž bude 

závěrečná zpráva vypracována v roce 2024; 

b) doporučuje předložit evaluační zprávu vládě pro informaci, 

c) v rámci předložení evaluační zprávy na vládu budou doplněny kompetence ohledně 

doplnění poslední části evaluace. 

  

 

6) Informace o aktuálních změnách v souvislosti s útlumem rodných 

čísel 

Předseda RVIS shrnul výstupy pracovní schůzky na téma útlumu rodných čísel, kde bylo 

rozhodnuto ponechat rodná čísla v rámci občanských průkazů (přestane figurovat termín, do 

kterého mají být odstraněna rodná čísla z OP). Tento krok ovšem nepovede ke změně 

strategie útlumu rodných čísel. 

Petr Kuchař (DIA) upřesnil, že bude oddělena příčinná souvislost neuvádění rodného čísla na 

občanských průkazech od strategie útlumu používání rodného čísla ve veřejné správě. 

Součástí této strategie je např. zajištění úpravy všech právních předpisů, které pracují 

s rodným číslem jako identifikátorem osoby, a nahrazení jiným identifikátorem. 

Řešení nákladů spojených s odstraněním rodných čísel – v souvislosti s generačními 

obměnami informačních systémů bude zahrnuto mezi úpravy, čímž odpadá vícenáklad. Jedná 

se proto o dlouhodobou záležitost, avšak v tomto případě to není na závadu (po odstranění 

termínu nezapisování rodných čísel do občanských průkazů). 

Příklad – insolvenční rejstřík – rodné číslo při úpravách po fázích nahrazeno klientským 

identifikátorem, prodlužuje se souběh rodného čísla a klientského identifikátoru k zajištění 

hladkého přechodu státní i soukromé sféry. 

Předseda RVIS poděkoval Petrovi Kuchařovi za shrnutí aktuálních změn v oblasti útlumu 

rodných čísel a vyzval k hlasování. 

Bylo jednomyslně přijato usnesení č. 2023/08/25/U6:  

Předsednictvo Rady vlády pro informační společnost bere na vědomí předložené informace 

o aktuálních změnách v souvislosti s útlumem rodných čísel. 
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7) Implementace Digitální dekády 2030 

Předseda RVIS předal slovo Blance Šoulavé, předsedkyni výboru Česko v digitální Evropě. 

Digitální dekáda 2030 obsahuje: 

1) monitorování a vyhodnocování, jak se Česká republika přibližuje k naplňování cílů, které 

digitální dekáda obsahuje v oblasti digitalizace, 

2) rozšiřování spolupráce mezi členskými státy. 

Každý členský stát musí do 9. října 2023 předložit národní roadmapu a přispívat k jejímu 

dodržování. Roadmapa bude aktualizována v roce 2024 a následně každé dva roky. 

Roadmapa = strategický dokument, který se opírá o Digitální Česko. Má pět částí: 

1) shrnutí aktuálního stavu digitalizace, vychází z DESI, 

2) národní trajektorie, strategické cíle a KPI, 

3) plánované, přijaté či prováděné politiky a kroky, které přispívají k naplnění digitálních 

a obecnějších cílů, 

4) shrnutí spolupráce na úrovni EU, 

5) shrnutí konzultací se stakeholdery. 

Výhled – připravuje se první návrh roadmapy, v polovině září bude prodiskutován ve výboru 

Česko v digitální Evropě, následně bude finalizováno.  

Blanka Šoulavá navrhla online setkání ke shrnutí základních částí dokumentu před jeho 

schvalováním předsednictvem RVIS. Předseda RVIS navrhl uspořádání prezentace pro širší 

publikum i z řad dalších zainteresovaných osob. Monika Callerová ze sekretariátu RVIS 

navrhla přednesení na plenárním zasedání RVIS dne 3. října. Předseda RVIS doplnil, že na 

plénu RVIS by bylo vhodné téma představit, nicméně hlouběji se mu věnovat separátně 

v jednání, které umožní více času proniknout do problematiky. Petr Kuchař (DIA) podpořil 

myšlenku online vysvětlení podrobností týkajících se směřování České republiky v digitální 

oblasti s možností sdílet toto setkání v podobě záznamu na webu pro větší informovanost 

odborné veřejnosti o praktických krocích směřování ČR v rámci digitalizace. 

Místopředsedkyně Milena Jabůrková (SPČRú) navrhla, aby byly na výboru Česko v digitální 

Evropě a následně na jednání předsednictva RVIS probrány priority České republiky 

vzhledem k chystané obměně Evropské komise a Evropského parlamentu. Blanka Šoulavá 

se vyjádřila souhlasně k ustanovení nových priorit České republiky v Evropské unii. 

Bylo jednomyslně přijato usnesení č. 2023/08/25/U7:  

Předsednictvo Rady vlády pro informační společnost bere na vědomí předložené informace 

ohledně implementace Digitální dekády 2030. 

 

8) Různé 

Žádná témata nebyla do tohoto bodu nominována. 
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9) Ukončení 

Předseda RVIS poděkoval přítomným za účast a ukončil jednání. 

 


